
Verslag van den eersten secretaris over den

toestand der Vereeniging op 1 Januari 1917.

De toestand van de Vereeniging kan in vergelijking met

dien op het overeenkomstige tijdstip van het vorige jaar

niet ongunstig worden genoemd. De toename van het

aantal leden was wel is waar niet zoo groot als in 1915

maar was toch bevredigend.

De ledenlijst wijst een totaal aan van 254 leden, dus

een toename met ll leden, welke een gevolg is van het

toetreden van 19 nieuwe leden, het bedanken van 4 leden

en het overlijden van 4 leden, n.l. de Heeren Dr. H. P.

Wijsman, Dr. J. H. Kruimel, F. M. C. Versteegh

en R. de Boer. Door het overlijden van eerstgenoemde

op 19 Maart heeft de Vereeniging een groot verlies

geleden. Zoowel in de functie van bestuurslid als in die

van secretaris van het Curatorium van het Kok Anker-

smitfonds heeft Wijsman de Vereeniging vele en belang-

rijke diensten bewezen. Maar bovenal moet genoemd

worden zijn werkzaamheid als lid van de Commissie voor

het Vereenigingsgebouw. Wel is waar had deze niet ten

gevolge, dat de Vereeniging een eigen gebouw verkreeg,

maar het bereikte resultaat: n.l. het vooruitzicht, dat de

Vereeniging blijvende huisvesting zal vinden in het gebouw

van het Koloniaal Instituut en de daarmee gepaard gaande

overeenkomst met betrekking tot de bibliotheek en het

herbarium heeft de Vereeniging grootendeels aan Wijs-

mans bemiddeling te danken. De voorzitter wijdde in de
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In het Bestuur kwam verandering door het periodiek

aftreden van de tweede secretaresse, Mej. Dr. J.Westerdijk.

In haar plaats koos de vergadering van 25 November

tot bestuurlid Dr. K. Zij Is tra te Wageningen, die zich

ook met het tweede secretariaat belastte.

Er hadden in 1916 vier ledenvergaderingen plaats n.1.

op
29 Jan. te Utrecht, op 4 Maart te Amsterdam, op 6

Mei te Haarlem en op 25 November te Amsterdam.

Bovendien kwamen de leden, die meer in het bijzonder

belangstellen in de Nederlandsche Flora, op 28 Dec. te

Amsterdam bijeen. Op 12 Augustus en volgende dagen

had een excursie plaats in de omstreken van Breda. Van

belang voor de flora van Nederland belooft ook te zijn

een besluit van de vergadering van 25 Nov. om aan het

Curatorium van het Kok Ankersmitfonds de beschikking

te vragen over een bedrag van f 600 uit de renten, ten

einde in samenwerking met de Vereeniging tot Behoud

van Natuurmonumenten te komen tot den aankoop van

een terrein bij Weert, waarop de zeer zeldzame Spiranthes

aestivalis nog voorkomt. Niet minder belangrijk is het

gereedkomen van het vierde deel van den Prodromus

Florae Batavae, dat nog juist voor het einde van het jaar

aan de leden kon worden toegezonden.

De klacht in het vorige jaar geuit over den toestand

der geldmiddelen moet helaas ditmaal herhaald worden.

Ondanks het feit, dat de Heer F. Moes te Bussum als

directeur van het Vrije Fonds der Vereeniging toetrad,

bleven de finantieele moeilijkheden bestaan. Voor een

groot deel is dit het gevolg van de aanzienlijke stijging

van de drukkosten van Recueil en Archief. Op de ver-

gadering van 25 Nov. werd een voorstel gedaan om door

vrijwillige verhooging van contributie te komen tot een

vermeerdering van de geldmiddelen. Door middel van

vergadering van 6 Mei woorden van dank en hulde aan

Wijsmans nagedachtenis.
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een circulaire werden de leden uitgenoodigd, tot contri-

butieverhooging over te gaan. Omtrent het resultaat kan

pas later iets worden medegedeeld.

UTRECHT, 31 Dec. 1916.

De 1ste Secretaris,

A. Pulle

Goedgekeurd en vastgesteld in de ledenvergadering van

27 Jan. 1917.


